
                  

Verksamhetsberättelse för Sjömarkens Vägförening
2021-05-01 – 2022-04-30

Verksamhetsåret 2021–2022 bestod styrelsen av 7 ledamöter: ordförande Ulf Landegren, vice ordförande 
Peter Janosi, sekreterare Hans Hedlund, ledamöterna Margareta Ryderman, Ann-Christin Aldenmalm, Fred
Johansson och Tore Olofsson.
Under året har styrelsen haft 8 protokollförda styrelsemöten

Nya fartgupp på Nya Zeelandsvägen och på Sjöhagsvägen har installerats under det gångna året för att få 
ner hastigheterna i området.

Sjömarkens Vägförenings hemsida har uppdaterats under året och fått en bättre layout. Vi kommer fortsätta
att lägga upp mer information kring vad som händer i området och möjlighet att komma i kontakt med 
vägföreningen. Så håll utkik på vad som händer på www.sjomarkensvagforening.se

Vi har börjar jobba med en långsiktig åtgärdsplan för vårt område med fokus kring trafiksäkerhet för att på 
ett bättre sätt planera och genomföra trafiksäkrande åtgärder.

Vår hastighetsdisplay har suttit uppe på väg 1761 Alingsåsvägen under det senaste året och efter en del 
tekniska problem har vi en fungerande display. Vi har registrerat ca 17900 passager per vecka under året. 
Det är ca 20% som kör för fort på Alingsåsvägen

Mot Från Totalt Datum
Mätvärden (Passager) 356693 367895 724588 2021-05-02 – 2022-05-01
Passager per dag 1346 1388.3 2734.3
Max Hastighet Median 45 46 45
Max Hastighet Medel 45 46 45.5
Medel Hastighet Median 42 40 41
Medel Hastighet Medel 42 39.8 40.9
Sänkning av Hastighet 3.1 6.2 4.6
Sänkning av Hastighet(%) 6.8% 13.4% 10.2%
Fortkörningar (över 50km/h) 16.7% 23.2% 20,00 %

Det har även gjorts en filminspelning i samband med Borås 400 år som visade vårt område med de 
åtgärder vi har genomfört senaste tiden samt vad vägföreningens syfte är och att verka.

Fortsatt finns det stora behov av att klippa ner de häckar som är i vårt område. De breder ut sig för mycket 
och skymmer sikten vilket påverkar trafiksäkerheten i Sjömarken negativt.  Information och bestämmelser 
finns i broschyren ”Klipp häcken” på Sjömarkens vägförenings hemsida och Borås Kommuns hemsidor.

Vi uppmanar alla medlemmar att klippa ner sina häckar och annan växtlighet som skymmer trafikmärken 
och sikten på våra gator.

Sjömarkens Vägförenings styrelse uppmanar alla som kör i Sjömarken att hålla nere hastigheten. Tänk på 
våra oskyddade barn och övriga trafikanter. Lätta på gaspedalen och kör lugnt för allas trevnad.
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